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Datum: 4 juni 2012 klockan 20:00 
  
Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
Ej Närvarande: 

Jan Bergman-Bengtsson 
Hans Danielsson 
Andreas Eckemark 
Carl-Gustaf Leijonhufvud 
Niklas Falk  
 
 
Stefan Hemström  
Per Hammarsjö  
 

 
 
 
Protokoll fört på styrelsemöte. 
 
1. Föregående möte 
Föregående möte: 2012-04-19 
Protokoll från förra styrelsemötet behandlades utan anmärkning 
 
2. Ekonomi 
Hans redovisar att det finns ca 72800 SEK i kassan.  
Klubben har i dagsläget 135 medlemmar. 
Hans har skickat ut påminnelser via post till de medlemmar som inte betalat medlemsavgiften trots 
tre påminnelser via mail. 
Fakturor från Sala Racing Park och Kinnekulle betalda. 
 
3. Hemsidan 
Per H arbetar med mall för förarpresentationer, likaså förslag till nytt upplägg hemsida/ny layout.  
Borde vara klart innan SSM (6-8 juli 2012). 
CG pratar med Per H igen, viss rådata finns 
Andreas E fixar ”Nyhet” om Cupen och Ljungbyhed 
 
4. SBF 
Årsrapport ifylld och inlämnat 
Andreas E kollar PR licenser och hur det fungerar med anmälan via SBF online inför Kinnekulle. 
Hans D beställer 50 stycken ”papperslicenser” från SBF. 



 
 
5. Banor 
Andreas E har fått svar från Gröndal att banan finns tillgänglig de dagar som vi begärt, pris samma 
som förra året, 6000 SEK exkl. moms per tillfälle. 
Få deltagare anmälda till Ljungbyhed, bara 6 stycken i skrivandes stund. 
Logistik för att få ner tidtagningsutrustning och flaggor kollar Anderas E av med Victor. 
 
6. MX-5 CUP/MX-5 SPRINT-CUP  
Regler för SPVM gäller för att kunna tillgodoräkna sig poäng i MX-5 Cup samt att man är medlem 
i MX-5 Racing Club 
Uppdatera hemsidan under SPVM, action: Andreas kollar igenom text så att den stämmer.  
Önskemål om att dela/lotta ut fribiljetter till SSM, action för MX-5 styrgruppen. 
 
7. Övrigt 
Möjlighet till att få hjälp att ta fram en promotion film diskuterades.  
Action: Tobias kollar med Mattias Stahre om han har möjlighet att ta fram något. 
 
Styrelsen beslutade att investera i 4 stycken kom-radio.  
Action: Andreas  
2 stycken köpta idag och fungerar de så köps 2 till. 
 
CG önskade den nya sekreteraren välkommen. 
 
 
Årsmötet 2012 
Mötet avlöpte utan missöden, osedvanligt stor uppslutning, runt 33-34 deltagare. CG tackar 
styrelsen för ett gott arbete under verksamhetsåret som gått. 
Hans D har påbörjat granskningen av protokollet från årsmötet. 
 
Nästa möte: 26 juni klockan 20:00 
 
 
Möten under 2012 

11 september 
16 oktober 
24 november (årsplanering 2012) 
18 december 

    
 
Vid protokollet     Justeras 
 
 
 
Jan Bergman-Bengtsson    Andreas Eckemark 


